
Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr CXV/2023 

CXV Sesja w dniu 30 listopada 2023 Obrady rozpoczęto 30 listopada 2023 o godz. 14:40, a 

zakończono o godz. 17:40 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2023, poz.40 ) otworzyła CIII Sesję Rady 

Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 15 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Maria Głos przekazała prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miasta Szymonowi Simonicz ze względu na utratę ważności 

podpisu elektronicznego.  

 

 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Edward Urbańczyk zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad.  

 



Wiceprzewodniczący Rady Miasta dopytał Mecenasa Wojciecha Berendowicza o wyrażenie 

zgody na wycofanie uchwały przez radnych którzy złożyli uchwałę. Mecenas poinformował 

że wnioskodawcy tylko wnioskowali o wprowadzenie projektu uchwały na obrad natomiast  

o tym czy projektu uchwały znajdzie się w porządku obrad decyduje cała Rada.  

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyk o treści: wnoszę o wycofanie punktu 20 z porządku 

dzisiejszej sesji i przeniesienie go na grudniową komisję gospodarki miejskiej oraz 

zaproszenie przedstawicieli kopalni Ziemowit. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) Łukasz Kuczek, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad wraz z pozytywnie przegłosowanym wnioskiem.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kuczek 

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty.  

 

PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANACH:  

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z CXIV Sesji Rady Miasta z dnia 26.10.2023 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Realizacja zadań inwestycyjnych w Gminie Lędziny w latach 2022 – 2023  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2024.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych 

mającym charakter cywilnoprawny przypadających Miastu Lędziny lub jego 

jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania 

organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 



9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Lędziny nr XXXIII/204/20 

z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Lędziny. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, położonej  

w Lędzinach w rejonie ul. Wygody. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, zlokalizowanej w Lędzinach 

przy ul. Szewczyka  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej 

 się z działki nr 3875/375 o pow. 0,0182 ha, zlokalizowanej w rej. ul. Przodowników  

w Lędzinach. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, oznaczonej jako 

działki nr 1452/64 oraz nr 1453/64, zlokalizowanej przy ul. Blych w Lędzinach. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta 

Lędziny na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w Gminnej Ewidencji 

Zabytków Miasta Lędziny 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2023 rok.  

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

22. Komunikaty i informacje. 

23. Zakończenie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z CXIV Sesji Rady Miasta z dnia 26.10.2023 r. 

 

 Wobec braku uwag do protokołu Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie protokół. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z CXIV Sesji Rady Miasta z dnia 26.10.2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

 

Protokół został przyjęty. 



 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Radna Elżbieta Ostrowska dopytała o zarządzenie dotyczące gromadzenia odpadów 

komunalnych. 

 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel ustosunkowała się do zadanego pytania.  

 

5. Realizacja zadań inwestycyjnych w Gminie Lędziny w latach 2022 – 2023. 

 

Radna Anna Wysocka zadała pytanie w temacie wykonania ulicy Spacerowej,  

 

Burmistrza Miasta poinformowała, że firma przygotowywała się do wejścia w teren  

2 tygodnie. Poinformowała że z rezerwy Burmistrza przeznaczyła 21 000 zł na poszerzenie 

inwestycji od ulicy Spacerowej do ulicy Murckowskiej oraz jeżeli firma nie skończy 

inwestycji do 15 grudnia to zostanie podpisany aneks do umowy lub gdy, warunki pogodowe 

nie pozwolą to zostanie stworzona tak zwana uchwała niewygasająca.  

 

Radny Edward Urbańczyk poprosił aby Skarbnik Miasta od strony finansowej inwestycji 

które są w trakcie realizacji.  

 

Burmistrza Miasta udzieliła informacji radnemu.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2024. 

 

Skarbnik Miasta poinformowała że, projekt uchwały podlegał konsultacją społecznym  

|i w wyznaczonym terminie do wydziału nie wpłynęły żadne uwagi.  

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Elżbieta Ostrowska 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/562/23  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2024 rok. 

 

Skarbnik Miasta poinformowała że, projekt uchwały podlegał konsultacją społecznym 

 i w wyznaczonym terminie do wydziału nie wpłynęły żadne uwagi.  



 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (11) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1) Maria Głos 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Elżbieta Ostrowska, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Hubert Handy 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer  CXV/563/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych 

mającym charakter cywilnoprawny przypadających Miastu Lędziny lub jego 

jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania 

organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 

Skarbnik Miasta poinformowała że, projekt uchwały podlegał konsultacją społecznym  

i w wyznaczonym terminie do wydziału nie wpłynęły żadne uwagi.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych mającym charakter 

cywilnoprawny przypadających Miastu Lędziny lub jego jednostkom organizacyjnym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną, oraz wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych 

ulg. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/564/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Poinformowała o przeznaczeniu pomieszczeń 

oraz o długości wynajmu.  

 



 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/565/23   

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Poinformowała o przeznaczeniu pomieszczeń 

oraz o długości wynajmu.  

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

 z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/566/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

 z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Poinformowała o przeznaczeniu pomieszczeń 

oraz o długości wynajmu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

 z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/567/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 



 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Poinformowała o przeznaczeniu pomieszczeń 

oraz o długości wynajmu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edward Urbańczyk 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/568/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Lędziny  

nr XXXIII/204/20 z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Lędziny. 

 

Skarbnik Miasta poinformowała że, projekt uchwały podlegał opinii Państwowego Inspektora 

Sanitarnego w Tychach – opinia jest pozytywna.  

 

Radny Bogusław Noras poprosił o omówienie projektu uchwały. Skarbnik Miasta odczytała 

uzasadnienie do projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Lędziny nr XXXIII/204/20 z dnia 

27 sierpnia 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogusław Noras 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/569/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, położonej  

w Lędzinach w rejonie ul. Wygody. 



Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Poinformowała o przeznaczeniu dzierżawy  

oraz o długości wynajmu.  

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, położonej w Lędzinach  

w rejonie ul. Wygody. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/570/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, zlokalizowanej w Lędzinach 

przy ul. Szewczyka. 

 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Poinformowała że będzie to prawdopodobnie 

sprzedaż z bonifikatą.  

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, zabudowanej 

budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, zlokalizowanej w Lędzinach przy ul. Szewczyka.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/571/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej  

się z działki nr 3875/375 o pow. 0,0182 ha, zlokalizowanej w rej. ul. Przodowników  

w Lędzinach. 

 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Poinformowała o przeznaczeniu sprzedaży. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 3875/375 o pow. 

0,0182 ha, zlokalizowanej w rej. ul. Przodowników w Lędzinach.  

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/572/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, oznaczonej jako działki 

nr 1452/64 oraz nr 1453/64, zlokalizowanej przy ul. Blych w Lędzinach. 

 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały.  

 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, oznaczonej jako działki nr 1452/64  

oraz nr 1453/64, zlokalizowanej przy ul. Blych w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (2) Maria Głos, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/573/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta 

Lędziny na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w Gminnej Ewidencji 

Zabytków Miasta Lędziny. 

 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Poinformowała że jest to uchwała która pozwala 

skorzystać Miastu z środków przyznanych Gminie z funduszu przeciwdziałania COVID 19  

w ramach Rządowego Programu o Ochronie Zabytków. Przedstawiła że środki są 

przeznaczone w formie dotacji na remont Miejskiego Ośrodka Kultury w Lędzinach oraz 

procedurę przekazania.  

 

Wywiązała się dyskusja w temacie sprzedaży klasztoru sióstr Boromeuszek, wykazu 

zabytków, zablokowania modernizacji Miejskiego Ośrodka Kultury, petycji składanej  

do Burmistrza Miasta w sprawie kupna sprzedaży, powiększenie kwoty wkładu własnego, 

zamieszczania projektów uchwał na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Łukasz Kuczek 

• Bogusław Dzierżak 

• Edward Urbańczyk  



• Radna Anna Wysocka  

• Tomasz Kostyra 

• Burmistrz Miasta  

• Przewodnicząca Rady Miasta 

• Radna Elżbieta Ostrowska 

• Skarbnik Miasta Lędziny 

 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Lędziny  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  

do rejestru zabytków lub znajdujących się w Gminnej Ewidencji Zabytków Miasta Lędziny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Edward Urbańczyk 

BRAK GŁOSU (1) Paweł Wanot 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/574/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2023 rok. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały.  

 

Proponuje się następujące zmiany do projektu uchwały Rady Miasta Lędziny w sprawie 

zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2023 rok 

 

1. Dochody 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa 

Proponuje się zmniejszenie planu dochodów o kwotę 42 500,00 zł związku z większym 

niż planowano wykonaniem dochodów z tytułu wpływów ze media w budynkach 

komunalnych oraz wpływu odszkodowania za zniszczone mienie (budynek przy  

ul. Lipowej 61). 

Dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadaiących osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 177 500,00 zł, w związku 

 z większą niż planowano realizacją dochodów z tytułu podatku od nieruchomości od 

osób prawnych. 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 1 350,00 zł z tytułu wpływu 

środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Katowicach na prowadzenie punktu konsultacyjnego w ramach programu „Czyste 

powietrze”  

Dział 926 Kultura fizyczna 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 4 600,00 zł związku z wpływem 

odszkodowania za zniszczone mienie (ogrodzenie kortów tenisowych przy 

 ul. Stadionowej). 



 

II. Wydatki 

Dział 010 Rolnictwo i łowiectwo - rozdział 01030 Izby rolnicze 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych proponuje  

się zwiększenie planu wydatków o kwotę 200,00 zł w związku z koniecznością 

przelania ostatniej raty odpisu podatku rolnego dla Śląskiej Izby Rolniczej. 

Dział 600 Transport i łączność — rozdział 60016 Drogi publiczne gminne 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej proponuje się zmniejszenie 

planu wydatków o kwotę (-) 320 000,00 zł z zadania inwestycyjnego 

 pn.: „Modernizacja oraz budowa chodnika w ciągu ul. Mickiewicza na  

od ul. Wandy do ul. Słowackiego”. Zadanie nie będzie realizowane w roku 2023. 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa rozdział 70005 Gospodarka gruntami 

 i nieruchomościami 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Komunalnego proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 87 500,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadań statutowych,  

w tym realizację wydatków za media (energię elektryczną, energię cieplną) 

 i odprowadzanie ścieków w budynkach komunalnych oraz zakup materiałów 

koniecznych do przeprowadzenia remontu w budynku komunalnym przy ul. Lipowej  

61 oraz na targowisku miejskim. 

Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa rozdział 70007 Gospodarowanie mieszkaniowym 

zasobem gminy 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Komunalnego proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 27 000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadań statutowych,  

w tym realizację wydatków za media (energię elektryczną, energię cieplną) 

 i odprowadzanie ścieków w budynkach mieszkalnych. 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa — rozdział 75412 

Pozostała działalność 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 9 000,00 zł z przeznaczeniem  

na dotację celową dla Ochotniczej Straży Pożarnej na zakup sprzętu w postaci pralko 

suszarki. Kwota ta stanowi wkład własny. Pozostała kwota w wysokości 36 000,00 zł 

zostanie przyznana przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w Katowicach. 

Jednocześnie proponuje się zmniejszenie planu  o kwotę (-) 9 000,00 zł  

na wypłatę ekwiwalentu dla strażaków. 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa — rozdział 75495 

Pozostała działalność 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 2 300,00 zł w celu zlecenia 

wykonania obowiązkowej „Analizy zagrożeń, w tym identyfikacji miejsc, w których 

występuje zagrożenie dla bezpieczeństwa osób wykorzystujących obszar wodny  

do pływania, kąpania się, uprawiania sportu lub rekreacji” zgodnie z zapisami ustawy  

o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych. 

Dział 757 Obsługa długu publicznego, Obsługa papierów wartościowych, kredytów 

 i o • czek 

Na wniosek Naczelnika Wydziału budżetu proponuje się zwiększenie planu wydatków 

 o kwotę 11 000,00 zł, z przeznaczeniem na zapłatę odsetek od kredytów i obligacji 

zgodnie z obowiązującą stopą procentową. 

Dział 801 Oświata i wvchowanie — rozdział 80101 Szkolv podstawowe 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 320 000,00 zł na realizację zadania inwestycyjnego  

pn.: „Rozbudowa Szkoły Podstawowej Nr 2 w Lędzinach”. Zgodnie z obowiązującymi 

przepisami — art. 436 pkt 4 oraz 439 Ustawy Prawo zamówień publicznych  



(a co za tym idzie zgodnie z zapisami w umowie) Wykonawcy przysługuje zmiana 

wysokości wynagrodzenia należnego za roboty budowlane, dostawy lub usługi  

w przypadku m.in. zmiany stawek roboczogodziny, składek ubezpieczenia  

lub w przypadku ceny materiałów. Mając na uwadze powyższe Wykonawca "stąpił 

 z pismem o waloryzację. W związku z powyższym zachodzi konieczność zwiększenia 

planu wydatków. 

Dział 801 Oświata i wychowanie — rozdział 80104 Przedszkola 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 1 proponuje się zwiększenie planu 

"datków o kwotę 500,00 zł z przeznaczeniem na vpłatę świadczenia na start, przy 

jednoczesnym zmniejszeniu wydatków na wnagrodzenia o kwotę (-) 500,00 zł. 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 10 zł tytułem pokrycia kosztów dotacji udzielanych przez inne 

gminy na dzieci z Lędzin uczęszczające do publicznych lub niepublicznych przedszkoli 

w tych gminach. 

Dział 801 Oświata i wychowanie — rozdział 80150 Realizacja zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach 

podstawowych 

Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 3 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 7 630,00 zł z przeznaczeniem na wydatki statutowe (zakup 

materiałów i wyposażenia) przy jednoczesnym zmniejszeniu planu wydatków o kwotę 

(-) 7 630,00 zł z tytułu wypłaty wynagrodzeń i pochodnych od "nagrodzeń nauczycieli. 

Dział 851 Ochrona zdrowia — rozdział 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje  

się zwiększenie planu wydatków na wynagrodzenia członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych o kwotę 1 783,00 zł oraz zmniejszenie 

planu wydatków o kwotę (-) 1 783,00 zł przeznaczonych na wydatki statutowe. 

Dział 852 Pomoc społeczna — rozdział 85215 Dodatki mieszkaniowe 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje  

się zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 1 000,00 zł przeznaczonych na wpłatę 

dodatków mieszkaniowych. 

Dział 852 Pomoc społeczna — rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje  

się zwiększenie planu wdatków na wynagrodzenia pracowników o kwotę 2 400,00 zł. 

Dział 852 Pomoc społeczna — rozdział 85228 Usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje  

się zmniejszenie planu wydatków statutowych o kwotę (-) 6395,00 zł w związku  

z oszczędnościami na wydatkach na usługi opiekuńcze. 

 Dział 852 Pomoc społeczna — rozdział 85230 Pomoc w zakresie dożywiania 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje 

 się zwiększenie planu wydatków o kwotę 2 657,00 zł z przeznaczeniem na wpłatę 

świadczeń społecznych (Posiłek w szkole i w domu) oraz zmniejszenie planu wydatków 

statutowych o kwotę (-) 2 657,00 zł. 

Dział 852 Pomoc społeczna — rozdział 85295 Pozostała działalność 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje 

 się zmniejszenie planu wydatków statutowych o kwotę (-) 1 056,00 zł. 

Dział 854 Edukacvina opieka wvchowawcza rozdział 85404 Wczesne wspomaganie 

rozwoju dziecka 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 2 proponuje się zwiększenie planu 

wydatków statutowych o kwotę 20 000,00 zł z przeznaczeniem na zakup materiałów 



dydaktycznych przy jednoczesnym zmniejszeniu planu wydatków o kwotę 

 (-) 20 000,00 zł z tytułu wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń.  

Dział 855 Rodzina— rozdział 85502 Świadczenia rodzinne świadczenie z funduszu 

alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia 

społecznego. 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje  

się zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 20 569,00 zł przeznaczonych  

na wynagrodzenia pracowników realizujących zadania w zakresie świadczeniach 

rodzinnych i w zakresie funduszu alimentacyjnego, zwiększenie planu wydatków 

statutowych o kwotę 721,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków na świadczenia 

rodzinne o kwotę 12 848,00 zł. 

Dział 855 Rodzina— rozdział 85504 Wspieranie rodziny 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje  

się zwiększenie planu wydatków o kwotę 10 549,00 zł z przeznaczeniem na wypłatę 

wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń. 

Dział 855 Rodzina— rozdział 85508 Rodziny zastępcze 

Na wniosek Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej proponuje 

 się zwiększenie planu wydatków o kwotę 2 502,00 zł z przeznaczeniem na opłatę  

za dzieci umieszczone w pieczy zastępczej. 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Na wniosek Wydziału Organizacyjnego i Kadr proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 1 350,00 zł z tytułu wpływu środków z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na prowadzenie punktu 

konsultacyjnego w ramach programu „Czyste powietrze” oraz zmniejszenie planu 

wydatków na wnagrodzenia o kwotę (-) 3,72 zł przy jednoczesnym zwiększeniu planu 

wydatków statutowych o kwotę 3,72 zł celem optymalnego rozliczenia dotacji. 

Na wniosek Kierownika Referatu Funduszy Zewnętrznych proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 15 000,00 zł na realizację zadania inwestycyjnego  

pn.: „Poprawa efektywności energetycznej poprzez montaż ogniw fotowoltaicznych 

oraz magazynów energii na budynkach jednorodzinnych w Gminie Lędziny — kolejny 

etap” przy jednoczesnym zmniejszeniu planu wydatków o kwotę (-) 15 000,00 zł 

przeznaczonego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Poprawa efektywności 

energetycznej poprzez montaż ogniw fotowoltaicznych na budynkach jednorodzinnych 

w Gminie Lędziny”. 

Dział 926 Kultura fizyczna 92601 Obiekty sportowe 

Na wniosek Naczelnika Wydziału Komunalnego proponuje się zwiększenie planu 

wydatków statutowych o kwotę 134 600,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

energii elektrycznej, energii cieplnej i opłaty za ścieki w budynku komunalnym przy  

ul. Lędzińskiej 14 (ORS) oraz kosztów naprawy ogrodzenia kortów tenisowych przy  

ul. Stadionowej przy jednoczesnym zmniejszeniu planu wydatków na wynagrodzenia 

(umowy zlecenia) o kwotę (-) 48 000,00 zł. 

 

III. Rachunek dochodów własnych 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 zwraca się z prośbą o dokonanie zmian w planie 

dochodów i wydatków wydzielonego rachunku dochodów własnych o kwotę 8 000,00 

zł w związku z zwiększonymi dochodami z tytułu umów najmu pomieszczeń  

i powierzchni reklamowych z przeznaczeniem na zakup materiałów i wyposażenia. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 zwraca się z prośbą o dokonanie zmian w planie 

dochodów i wydatków wydzielonego rachunku dochodów własnych o kwotę 6 500,00 



zł w związku z otrzymaną darowizną na cele dydaktyczne z przeznaczeniem na zakup 

monitora interaktywnego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, iż wnioski będą głosowane 

 po dyskusji.  

 

Radny Karol Kolny wyjaśniła dlaczego zgłosił wniosek oraz odtworzył nagranie  

z Komisji Rewizyjnej z kwietnia.  

 

Radny Karol Kolny zgłosił wniosek o treści:   

 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek Radnego Karola Kolnego o treści: wnoszę o wykreślenie punku 2 dział 600 

transport i łączność - rozd. 60016 drogi publiczne i gminne oraz wnoszę o usunięcie punktu  

8 dział 801 oświata i wychowanie rozdział 801 01 szkoły podstawowe.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie.  

 

Mecenas Wojciech Berendowicz przedstawił że w przypadku wszystkich umów zamawiający 

jest zobowiązany przewidzieć zasady waloryzacji wynagrodzenia w przypadku zmiany cen na 

rynku oraz że wykonawca wystąpił o waloryzacje. Poinformował także że wykonawca 

prawdopodobnie wystąpi do sądu z pozwem o zapłatę brakującej kwoty. 

 

Radny Karol Kolny przedstawił iż był zapewniany na komisji że firma po przetargu koszty 

nie wzrosną oraz wspomniał o wymianie rury w SP4.  

 

Wywiązała się dyskusja w temacie waloryzacji wynagrodzenia, ustawa o zamówieniach 

publicznych, rezerwy Burmistrza Miasta, przekroczeniu sprzedaży działek. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Łukasz Kuczek 

• Mecenas Wojciech Berendowicz 

• Burmistrz Miasta Lędziny 

• Radny Edward Urbańczyk  

• Skarbnik Miasta Lędziny 

• Radny Tomasz Kostyra  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2023 rok wraz  

z pozytywnie przegłosowanym wnioskiem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogumiła Stolecka 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer CXV/575/23 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
1. ZAPYTANIA radnej Mari Głos, które stanowi załącznik.  

2. ZAPYTANIA radnej Mari Głos, które stanowi załącznik. 
 

Radna Elżbieta Ostrowska przedstawiła że jest nieusatysfakcjonowana odpowiedzią otrzymaną 

 od spółki Partner i poprosiła Burmistrz Miasta o wyjaśnienie wzrostu wynagrodzenia prezesa 

Spółki Partner. Burmistrz Miasta poinformowała że odpowiedź w sprawie Spółki Partner uważa 

za wystarczającą. 

 

Wywiązała się dyskusja w temacie zaproszeń na komisji oraz sesje, zapytań radnej Elżbiety 

Ostrowskiej. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• Burmistrz Miasta Lędziny  

• Radna Elżbiet Ostrowska  

• Przewodnicząca Rady Miasta  

 

 21. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie następujące wnioski. 

 

• Wniosek Radnego Edwarda Urbańczyka o treści: wnoszę o naprawę studzienki 

kanalizacyjnej w ciągu ul. Oficerskiej przy budynku nr. 27.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2) Paweł Wanot, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (1) Tomasz Kostyra 

 

Radny Paweł Wanot był za.  

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

Radny Edward Urbańczyk przedstawił że, próbuje tą sprawę załatwić od września.  

 

• Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta o treści: w sprawie załatania dziury 

 w nawierzchni asfaltowej ulicy Czapli, dziura znajduje się między posesją  

o numerze 17 a 11a. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Tomasz Kostyra 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

• Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta o treści: w sprawie przeniesienia CXVI 

Sesji Rady Miasta z dnia 14.12.2023 r. na dzień 21.12.2023 r. godz. 14.40.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (3) Bogusław Noras, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Tomasz Kostyra 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała że zgłosiła tak wniosek na prośbę Pani 

Skarbnik.   

 

• Wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Miasta o treści: w sprawie przeniesienia 

Komisji Gospodarki Miejskiej z dnia 06.12.2023 r. na dzień 13.12.2023 r. godz. 

14.30.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1)Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Tomasz Kostyra 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

• Wniosek Radnej Anny Wysockiej o treści: wnoszę o przeniesienie Komisji 

Budżetu i Samorządności z dnia 07.12.2023 r. na dzień 14.12.2023 r, o godz. 

14:00.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1)Sebastian Zimnal 



NIEOBECNI (1) Tomasz Kostyra 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

• Wniosek Radnego Sebastiana Zimanla o treści: wnoszę aby komisje  

i sesje w grudniu były prowadzone z możliwością udziału online. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3) Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz 

BRAK GŁOSU (1) Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (1) Tomasz Kostyra 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

• Wniosek Radnej Elżbieta Ostrowskiej o treści: wnoszę o przeniesienie Komisji 

Rewizyjnej z dnia 11.12.2023 na dzień 18.12.2023 r. godz. 14:45.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Tomasz Kostyra 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

• Wniosek Radnego Sebastiana Zimnala o treści: wnoszę o usytuowanie na placu 

farskim choinki Bożonarodzeniowej wraz z oświetleniem do kwoty 5000zł .  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Hubert Handy 

NIEOBECNI (1) Tomasz Kostyra 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

• Wniosek Radnego Karola Kolnego o treści: wnoszę o zakup i montaż wiaty 

przystankowej w lokalizacji wskazanej przez Panią Burmistrz przy ulicy 

Hołud[p;l;pnowekiej (wjazd do spółki Partner, wjazd na oczyszczalnie 

Hołdunów.).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 



 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Tomasz Kostyra 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

Burmistrz Miasta poinformowała że ma plan aby na gruntach gminnych w okolicach 

oczyszczalni ścieków postawić wiatę przystankową.  

 

• Wniosek Radnego Tadeusza Ingram o treści: wnoszę o zakup i zamontowanie 

wiaty przystankowej na ulicy Fredry ( na górce). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Tomasz Kostyra 

 

Wniosek przegłosowany pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta chciała zwrócić uwagę że o wiatę na górki starała się już wiele 

lat. Burmistrz Miasta poinformowała że rada nie przegłosowała pozytywnie tego zadania.  

 

Radny Karol Kolny przedstawił aby Rada Miasta pochyliła się nad doświetleniem przejścia 

dla pieszych obok porodówki. Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował  

że wprowadzi taki punkt na komisję gospodarki miejskiej oraz zaprosi radnych powiatowych.  

 

22. Komunikaty i informacje. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta przypomniał o planach pracy Rady Miasta na 2024 r.  

 

Radna Elżbieta Ostrowska poprosiła członków komisji rewizyjnej o przygotowanie 

materiałów do planu pracy na 2024 rok.  

 

Skarbnik Miasta poinformowała że w trakcie posiedzenia sesji wpłynęły uchwały Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. Przedstawiła że obie uchwały ( dotyczącą budżetu Miasta Lędziny na 

2024 rok oraz dotyczącą Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lędziny na 2024 rok) 

otrzymały pozytywną opinię z Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 

Burmistrz Miasta przedstawiła informacje:  

 

• ,,Szanowni państwo mam trochę informacji do szanownych państwa może zacznę 

 od  takiej może smutnej wiadomości dlatego że dowiedzieliśmy się że zmarł były 

dyrektor kopalni KWK Ziemowit pan Adrian Winkler i chciałabym tylko powiadomić 

mieszkańców też jeżeli go kojarzą czy pamiętają że jutro o 12:00 w kościele w Chełmie 

Śląskim odbędzie się pogrzeb ja serdecznie radnych też jeżeli ktoś dysponuje czasem 

wolnym..’’ 

 



• ,, Szanowni państwo też dla mnie bardzo przykra ale muszę ją podać do wiadomości 

dlatego że to co się dzieje teraz przed wyborami i to co ktoś uprawia na mediach 

społecznościowych przeciwko pracownikom Urzędu Miasta nie mogę siedzieć 

spokojnie i nie mogę mieć zakneblowanych ust przepraszam szanowni państwo  

w związku z zarzutami kierowanymi przez przewodniczącą Marię Głos w mediach 

społecznościowych w godzinach popołudniowych w piątki pod adresem pracowników 

Urzędu Miasta dotyczących korespondencji wpływającej kierowanej  

do przewodniczącej Rady Miasta pragnę ponownie poinformować panią 

przewodniczącą że obsługa korespondencji jest prowadzona zgodnie z wytycznymi 

zawartymi w zarządzeniu w sprawie praktycznego stosowania instrukcji kancelaryjnej 

oraz obiegu dokumentów w Urzędzie Miasta Lędziny w nawiązaniu  

zaś do korespondencji otrzymywanej ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego pragnę 

poinformować że korespondencja odbywa się wyłącznie drogą elektroniczną poprzez 

elektroniczną platformę usług administracji publicznej tak zwany e-puap  

na co wskazuje otrzymane przez przewodniczącą Rady Miasta pismo podpisane 

elektronicznie a więc proszę nie mieć pretensji do pracowników a przede wszystkim 

pracownicy z obsługi biura rady że jest to otwarte bo nie może być inaczej 

nadmieniam iż w czasie 8 kadencji pracownicy niejednokrotnie zgłaszali burmistrzowi 

miasta czyli mojej osobie utrudniony kontakt z przewodniczącą Rady Miasta 

 w związku z brakiem odpowiedzi zwrotnej na przekazywane informacje drogą 

elektroniczną telefoniczną oraz poprzez wiadomości sms co uniemożliwia realizację 

bieżących zadań Rady Miasta prawdą jest tak szanowni państwo sama tego 

doświadczam doświadczałam że pani przewodnicząca nie odbiera telefonów zdarzało 

się że w ubiegłym tygodniu nawet pani na dyżur nie przyszła może pan zapomniała 

trudno mi to oceniać..’’ 

 

• ,, Szanowni Państwo chciałabym podać do wiadomości też to jest związane dlatego 

mówię to chyba jest wszystko związane jest już z nadchodzącymi wyborami  

ja chciałabym państwu powiedzieć że już jest informacja publiczna podana do 

publicznej wiadomości wybory samorządowe mają się odbyć 7 kwietnia przyszłego 

roku także już podaję do wiadomości z dniem dzisiejszym..’’ 

 

• ,,Pani Przewodnicząca podjęła temat i sama tak się określa w sprawie lokalizacji 

wytwórni mas bitumicznych w Lędzinach Górkach jest to pismo skierowane na moją 

osobę czyli Burmistrza Miasta Lędziny jest podpisane jest zapisane przez panią 

przewodniczącą że petycję składa wiele podmiotów mieszkańców Lędzin a ja jest 

cytuję a ja jestem reprezentującą oczywiście są podpisy pod petycją mieszkańców 

szanowni państwo żeby nie było sytuacji że pani burmistrz jest na etapie budowy 

asfaltowni konkretnie mówiąc na Górkach a działania pani przewodniczącej Marii 

Głos  właśnie w tym kierunku zmierzają chciałabym podać do public wiadomości  

bo pani przewodnicząca nie przyjmuje tego do wiadomości  na jakim jesteśmy etapie 

szanowni państwo informacja którą chcę państwu przedstawić dotyczy budowy drogi 

S1 Kosztowy Bielsko-Biała na odcinku 1/b węzeł Kosztowy 2 myślnik węzeł Bieruń 

oraz inwestycji towarzyszącej obejmującej montaż i teraz proszę uważać to jest nazwa 

tego zadania o którym czytam tymczasowej mobilnej wytwórni mas bitumicznych 

 i trochę danych w dniu 21 sierpnia bieżącego roku Wojewoda Śląski wszczął 

postępowanie Wojewoda Śląski wszczął postępowanie w sprawie wydania decyzji  

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla zadania pod nazwą budowa drogi 

S1 Kosztowy myślnik Bielsko-Biała odcinek 1 / b węzeł Kosztowy 2 z węzłem węzeł 

Bieruń w ramach zadania zaprojektowanie i teraz uwaga to jest bardzo ważne 



zaprojektowanie i wydanie drogi S1 Kosztowy Bielsko-Biała odcinek 1/b węzeł 

Kosztowy 2 z węzłem i węzeł Bieruń bez węzła inwestycja budowy drogi zostanie 

przeprowadzona ja jeszcze tylko dodam że chodzi o tą drogę o którą już czekamy 

ponad 20 lat to jest sama droga inwestycja budowy drogi zostanie przeprowadzona  

w trybie ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 roku o szczególnych zasadach przygotowania 

i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych tak zwanych ZRID ostateczna 

decyzja wojewody zatwierdzi projekt budowlany wraz z trasa przebiegu drogi S1oraz 

wydzieli działki geodezyjne to jest bardzo ważne pod pas drogowy i MOP szanowni 

państwo czyli miejsce obsługi pasażerów wydzielone działki w pasie drogowym staną 

się własnością Skarbu Państwa a więc o co chodzi tam gdzie pani przewodnicząca 

prowadzi intensywną kampanię przeciwko mojej osobie pod kątem że ja chcę  

tam wybudować asfaltownię jest nieprawdą sprawa zaczyna się już zaczęła 

 się już w sierpniu u wojewody i tam gdzie wojewoda wyda decyzję o budowie drogi 

czyli o śladzie tej drogi i MOP-ie tam ma powstać ta tymczasowa asfaltownia na czas 

budowy tego odcinka planowana inwestycja budząca kontrowersje i obawy 

mieszkańców pod nazwą montaż tymczasowej mobilnej wytwórni mas bitumicznych 

instalacji do produkcji masy mineralno - bitumicznej realizowanej na działkach  

o numerach ewidencyjnych 38, 40, 41, 290 / 42 w obrębie Górki w gminie Lędziny  

w powiecie bieruńsko-lędzińskim województwie śląskim jest inwestycją czasową 

związaną z budową drogi S1 jej lokalizacja jest projektowana na terenie objętej wyżej 

opisanym  postepowaniem wojewody w przypadku realizacji w całości zlokalizowana 

będzie w obrębie pasa drogowego MOP drogi S1 czyli to wojewoda wydaje warunki 

planowana inwestycja będzie miała charakter tymczasowy a jej eksploatacja 

przewidywana jest do czerwca 2025 roku bo tak też jest planowana budowa tej drogi 

od Kosztów aż do Bierunia i teraz jakie działania są po stronie gminy  bo to też muszę 

podać do wiadomości szkoda tylko że pani przewodnicząca jak przychodzą mieszkańcy 

nie rozmawia  ze mną dziękuję nie przepraszam bardzo odniosę się do tego spotkania 

gmina Lędziny na wniosek inwestora firmy Budimex prowadzi prowadziła 

postępowanie prowadziła dlatego że jest zawieszone na dzień dzisiejszy i wyjaśnię 

dlaczego prowadziła postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji 

 o środowiskowych uwarunkowaniach dla zadania pod nazwą montaż tymczasowej 

mobilnej wytwórni mas bitumicznych instalacji do produkcji masy mineralno- 

bitumicznej realizowanej na działkach o numerach ewidencyjnych 38, 40, 41, 290/42 

w obrębie Górki w gminie Lędziny w powiecie bieruńsko-lędzińskim w województwie 

śląskim no niestety taka jest długa  nazwa tego zadania w toku postępowania  

dla planowanej inwestycji inwestor i to jest bardzo ważne szanowni państwo został 

przez gminę zobowiązany do przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowisko w 

celu jak najlepszego zabezpieczenia ludzi oraz środowiska przed ewentualnymi 

negatywnymi oddziaływaniami przy uwzględnieniu przez inwestora optymalnych 

rozwiązań lokalizacyjnych o czym też państwo pani pisze w swojej petycji 

projektowych technologicznych i organizacyjnych w dniu 28 listopada czyli teraz 

szanowni państwo Burmistrz Miasta Lędziny zawiesił prowadzone postępowania 

 do czasu przedłożenia przez inwestora wymaganego raportu ten raport musi być 

jeszcze zatwierdzony zaopiniowany przez RDOŚ i przez Wody Polskie co dalej 

szanowni państwo jeżeli nawet wojewoda i wyda tą warunki zabudowy czy budowę tej 

drogi gdzie ma być ten MOP a w miejscu MOP-u ma być ta asfaltownia tymczasowa  

i inwestor budynek warunki decyzji środowiskowej to i tak szanowni państwo 

pozwolenie na budowę musi wydać kto Starostwo i tyle na ten temat i nie wiem pani 

przewodnicząca dlaczego jest przez panią rozpętywana ta burza w szklance wody  

i nękanie tych biednych ludzi ja to tak odbieram pozwoli pani że tak powiem następny 



temat szanowni państwo to jest tak samo jak z tym klasztorem burza w szklance wody 

o czym my mówimy dlatego pozwoliłam sobie powiedzieć że zbliżają się wybory 

szanowni państwo żeby dyskredytować niektóre nazwiska niektórych radnych 

burmistrza to też taki cel no to są wybory a w dniu dzisiejszy już ogłoszono 

 na 7 kwietnia a więc jeżeli są (niezrozumiałe) proszę państwa zawsze można oddać  

do sądu to jest już inna procedura proszę się z tym liczyć to tak do wiadomości w dniu 

dzisiejszym podaję szanowni ma zarzut do mojej osoby i tak też to przekazuje 

mieszkańcom i pisze mi znowu petycję bo ostatnio ze spotkania z mieszkańcami znowu 

dostałam pismo jak mogłam w czerwcu zorganizować spotkanie z mieszkańcami 

 na Górkach i Goławcu i nie powiedzieć o tym że tam budowana asfaltownia 

 no szanowni państwo jak mogłam ale zaproszenie było ustalone zgodnie  

ze Starostwem z Powiatowym Zarządem Dróg był przedstawiciel dyrektor proszę nie  

przeszkadzać był przedstawiciel Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad pani siedziała 

tam osobiście  jakież to zainteresowanie pani było wtedy na temat tego co tam się 

dzieje w drogi S1 mało tego dyrektor został chodzi o generalną były mapy był ślad 

przedstawiony jeżeli chodzi o przebieg tej drogi tak z tym MOP-em i z tym bajpasem  

o którym mówimy że dobrze że nie ma tam tego parkingu bo byłyby (niezrozumiałe) 

 na dzień dzisiejszy  to są wszystko propozycje rozmowy dyskusje mieszkańcy mogli 

przybyć mogli rozmawiać mogli się dopytywać ale już wracam do samego 

informowania mieszkańców co mi też przewodnicząca w pismach zarzuca że ja tych 

mieszkańców nie poinformowałam a więc ja powiem pani szczerze tak i pani ma taką 

odpowiedź i dziwię się że pani dalej burzy tych ludzi i robi niepokój w ich głowach  

szanowni państwo jeżeli ktoś wychodzi o jestem cały czas spokojna tylko żeby  

do wszystkich dotarło co ja mówię no pani będzie  mówić tak w ramach kampanii 

wyborczej w każdym bądź razie  szanowni państwo jeżeli jest decyzja jeżeli ktokolwiek 

składa wniosek o wydanie decyzji o warunkach zabudowy czy o warunkach 

środowiskowych to zawsze są strony tak tam gdzie ma powstać ten MOP i na ten czas 

budowy drogi ta tymczasowa asfaltownia to są grunty prywatne gmina nie jest stroną 

to są grunty prywatne ale z tytułu że gmina prowadzi postępowanie sama  

tego dopilnowałam a powiem państwu dlaczego żeby imiennie wszyscy którzy  

są właścicielami tych gruntów zostali imiennie poinformowani o tym decyzji  

o warunkach o ocenie  oddziaływania na warunki środowiskowe  a wiecie państwo 

dlaczego bo wiedziałam że znajdzie się ktoś kto będzie chciał to wykorzystać i potem 

mówić że mieszkańcy nie wiedzieli otóż szanowna pani osobiście podpisywał te pisma 

żeby mieszkańcy wiedzieli o tym że tam przez generalną jest planowany MOP a w tym 

czasie firma Budimex występuje o budowę tymczasowej asfaltowni dziękuję  

za uwagę.’’ 

 

Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła że jest na etapie sprawdzania czy zarządzenie 

wewnętrzne może być niezgodne z przepisami ustawy oraz twierdzi że nie dostarczono  

jej informacji o wydarzeniu. Przedstawia że Burmistrz Miasta wielokrotnie dzwoniła  

do Wiceprzewodniczącego Edwarda Urbańczyka z informacją że się nie może skontaktować  

z Przewodniczącą Rady Miasta oraz nie wie kiedy był utrudniony kontakt z nią.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła że asfaltownia generuje duży hałas i będzie 

 to uciążliwe dla mieszkańców. Poinformowała iż działa na rzecz mieszkańców  

oraz wypowiedziała się w temacie spotkania z mieszkańcami w temacie asfaltowni i złożonej 

petycji.   

 



Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła że nie wyraziła zgody na udostępnienie wywiadu 

oraz że nie wie czy będzie startować w kolejnych wyborach.  

 

Radny Bogusław Noras podziękował całej Radzie Miasta oraz Pani Burmistrz za remont 

drogi Plebiscytowej.  

 

Radny Edward Urbańczyk poprosił aby złożyć życzenia górnikom z okazji Barbórki. 

Przewodnicząca Rady Miasta zobowiązała się przygotować oraz wysłać życzenia.  

 

23. Zakończenie. 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący zakończyła o godzinie 18:00 

obrady CXV Sesji Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady CXV Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem:  

https://www.youtube.com/watch?v=YNMdUWYS148  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Lędziny  

 Szymon Simonicz 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Gąsiorczyk  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=YNMdUWYS148

